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The validity of this certificate is subject to the scanning result of the two—dimensional code of the certificate

This certificate information can be inquired on the official website of the certification authority (www.china—isc. org. cn)

This certificate information can be inquired on the official website of China Certification and Accreditation Administration (www.cnca. gov. cn)
Note: the certified organization must accept the supervision and audit regularly and use it together with the supervision and

audit (inspection) qualification notice.

Add: Room 809, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing. ~ TEL (+86 10) 8225 2376





证书编号：ISC-Q-2024-4922
兹 证 明
山西亨通时代轨道交通设备有限公司

统一社会信用代码：91140121346812911Y
注册地址：清徐县凤仪南街182号二层        邮编: 030000

经营地址：山西省太原市迎泽区郝庄镇甜家沟村        邮编: 030000

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015《质量管理体系 要求》标准要求

认证范围：

铁路机械设备与配件的销售和维修;铁路机车车辆（大型养路机械车辆）的年检年修、探伤及制动系统校验(劳务)
发证日期：2024年12月09日                  

有效期至：2027年12月08日
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Registration No. ISC-Q-2024-4922

This is to certify that

Shanxi Hengtong Age Rail Transit Equipment Co., Ltd.

The social credit code：91140121346812911Y

Registered Address: Floor 2, No.182 Fengyi South Street, Qingxu County.  
Audit Address: Hao Zhuang Zhen Tian Jia Gou Cun, yingze district, Taiyuan City, Shanxi Province  
Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015 Quality management systems-Requirements
This certificate covers the following scope of

Sales and maintenance of railway machinery and equipment and accessories; Annual inspection, annual repair, flaw detection and brake system calibration of railway rolling stock (large maintenance machinery vehicle) (services).

Issue      Date：2024-12-09
     Expiration Date: 2027-12-08
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质量管理体系认证证书
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Quality Management System Certificate











